
MMA手套 材料PU 型号：S M L

产品名称 MMA手套 材料PU 型号：S M L

公司名称 上饶市欣达体育器材有限公司

价格 30.00/件

规格参数 品牌:MYP
型号:MYP06
重量:0.2KG

公司地址 江西省上饶市信州区里安山路32号

联系电话 0793-8157253 13870391889

产品详情

品牌 MYP 型号 MYP06
重量 0.2KG 产品类别 拳击手套

材料：pu

型号：myp05

内心材料：压缩海绵

颜色：黑 红 蓝色

尺寸：s m l

shanrao shi xinda sports equipment co.,ltd. locates near the beautiful xinjiang of shangrao city.our company is a
professional manufacturer of boxing equipment and other fitness equipment.our main products include boxing, tkd,
kick-boxing products and various kinds of professional sports equipment. our products has been sold to many
countries in the world.

we have our own well setup and we are very specialize in our quality and delivery in time so if you are interested in our
any products so you can ask us without any hesitation and give us a chance to serve you with our best and honest
service.we have engaged in exporting for several years,we have good experience in export and other correlation things.
we have the qualification of export for ourselves.we can guarantee delivery.we are in shangrao, jiangxi. we pay the
worker lower. so we can offer our goods in lower price for same goods than others place.

producing products with topping quality, do the best sales after service, keeping our best credit are our principles.



based on credit, stressing the quality and seeking efficiency and the satisfaction of our customers are our policies. with
reliable quality and best service, you will be happy everyday with xinda sports.

上饶市欣达体育器材有限公司坐落于美丽的上饶市信江河岸。我们的公司是一家拳击器材和其他运动器
材的专业制造商。我们公司的主要产品包括拳击，跆拳道，散打产品和各式各样的专业运动体育器材。
我们的产品出口到世界各地。

我们有自己完善的制造设施，我们公司保证产品质量和保证及时交货。只要你对我们的产品感兴趣，请
豪不犹豫的联系我们，我们将以服务您用我们信用和最好的服务。我们公司自主出口多年，我们熟悉出
口的相关事项。我们有自己的进出口权，所以我们能够保证及时运输。我们地处江西上饶，劳动力成本
更低，所以我们能够以更低的价格提供其他地区一样的服务。

我公司以创一流产品质量、做一流售后服务、守一流企业信誉为宗旨。以诚信为本、重质求效、用户满
意为企业方针，可靠的质量，一流的服务，欣达体育随您度过轻松健康的每一天！
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